
SE-PO.0052-3/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLVIII/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   26 marca  2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz -            nieobecny
15. Dominik Penar -  nieobecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Wicestarosta Powiatu Będzińskiego – Mariusz Kozłowski, Dyr. Szpitala Powiatowego 
w Będzinie- Jacek Kołacz, Burmistrz Miasta - Marek Mrozowski Sekretarz Miasta – Dorota  
Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy 
jednostek i zakładów budżetowych, prezesi spółek miejskich

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji
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Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

Otwieram  XLVIII  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na  
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Wręczenie  nagrody  Wacławowi  Majcherczykowi  (Oscary  sportowe  GIMNES)  przez  Burmistrza  
Miasta Marka Mrozowskiego

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

Przedstawił proponowane zmiany do porządku obrad:

1. Propozycja zamiany w punkcie 11( podjęcie uchwał w sprawie ) by na pierwszym miejscu był  
rozpatrywany pkt 7(projekt uchwały) a pkt 1(projekt uchwały) jako  następny o nazwie  pkt1a 
następne uchwały by podejmowane były według kolejności

2. Propozycja dodatkowej uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego 
Towarzystwa Budownictwa społecznego sp. zoo w Czeladzi projekt tej uchwały wchodzi 

   w  miejsce  pkt7(projektu  uchwały)tej  przesuniętej  do  przodu  wtedy  chronologia  była  by  
zachowana 

3. Projekt  uchwały  odnośnie  zmian  w  budżecie  ma  postać  autopoprawki  który  został  
przygotowany przez Burmistrza Miasta i Skarbnika Miasta

Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

Andrzej Świątek - radny

Dlaczego  projekt  o  podwyższenie  kapitału  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 
społecznego sp. zoo w Czeladzi nie był dostarczony wcześniej jakie były przeszkody formalne

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
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Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

 Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem proponowanych poprawek

GŁOSOWANIE  

14 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Nie głosowali A. świątek , M. Kędzierski

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek przeszedł.

Przewodniczący Rady o godz 13 mają być obecni przedstawiciele KZKA GOP prośba jeśli 
by się przedłużyły pkt z porządku obrad -  wtedy przejdziemy do uchwały zmiany 
statutu KZKA GOP

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu. 22 stycznia 2009

Radny Andrzej Światek – uwaga odnośnie protokołów z posiedzeń sesji i komisji. Protokoły 
pisane w tej formie są zbyt ubogie 

GŁOSOWANIE  

14 głosów za
     2 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Rada przyjęła następujący porządek obrad:
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PROPONOWANY
PORZĄDEK OBRAD SESJI

RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI
26 marca  2009 r. godz. 10.00

1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu 22 stycznia 2009 r.  
4.   Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7.    Podjęcie uchwały w sprawie   przyjęcia zmian Statutu Komunikacyjnego   
       Związku Komunalnego Górnośląskiego Okręgu Przemysłowego w Katowicach.
8. Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania 
mieszkańców.
9.   TBS, ZBK – stopień realizacji zadań inwestycyjnych oraz remontów za 2008 r. oraz plan 
      na 2009 r. Analiza wykonania budżetu za 2008 r.

a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

    10. Omówienie informacji  o przygotowaniu do realizacji  zadań ze środków unijnych w  
rozbiciu na poszczególne programy na lata 2009 – 2013.
a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

    11.     Plany inwestycyjne w mieście z zakresu edukacji, kultury i sportu  na lata 2009- 2011.
a/ wprowadzenie
b/opinie Komisji
c/ dyskusja

    12. Podjęcie uchwał w sprawie:
      1. wysokości i zasad wypłaty ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży 

Pożarnej.
      2. zmian w budżecie miasta na 2009 rok.
      3. przyznania Nagród Miasta Czeladź.
      4.    nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź.
      5. rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Milewskiej na niewłaściwą działalność Miejskiego    

Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi.
6. zmiany uchwały Nr LXXI/1053/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 czerwca 2006 r. 

w sprawie regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku na terenie gminy Czeladź z 
późniejszymi zmianami wprowadzonymi uchwałą Nr LXXIX/1168/2006 Rady Miejskiej w 
Czeladzi.

7. podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

8. zamiany prawa użytkowania wieczystego działki nr 63/44 k. m. 36 o pow. 534 m. kw. 
położonej  przy  ul.  Dehnelów  stanowiącej  własność  Skarbu  Państwa  będącej  w 
użytkowaniu wieczystym spółki osobowej na działkę 64/2 k. m. 36 o pow. 753 m. kw. 
położoną przy ul. Dehnelów stanowiącej własność Gminy Czeladź.

9. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  130/1  k.  m.  24  o  pow.  38  m.  kw. 
położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi.

     10. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  38/2  k.  m.  55  o  pow.  48  m.  kw.  
położonej przy ul. Prostej w Czeladzi.

     11. przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 2/2 k.  m.  37 o pow. 286 m.  kw.   
położonej w Parku „Grabek” w Czeladzi.

     12. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/2 k. m. 48 o pow. 295 m. kw.     
położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

     13. przedłużenia umowy dzierżawy części działki  nr 39/2 k.  m.  48 o pow. 326 m. kw.  
położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.
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     14. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 29/5 k. m. 14 o pow. 866 m. kw. położonej przy 
ul. Przełajskiej w Czeladzi.

     15. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 35/1 k. m. 20 o pow. 41 m. kw. położonej przy 
ul. Staszica w Czeladzi.

     16. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  66/2  k.  m.  39  o  pow.  18  m.  kw.  
położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi.

     17. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  66/2  k.  m.  39  o  pow.  15  m.  kw.  
położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi.

     18. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  66/2  k.  m.  39  o  pow.  15  m.  kw.  
położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi.

     19. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  66/2  k.  m.  39  o  pow.  15  m.  kw.  
położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi.

     12. Sprawy bieżące.
     13. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym

1.Radny Andrzej Światek 6.Radna Grażyna Strączek
2.Radny Ireneusz Gawroński 7.Prezes ZIK Jerzy Górniak
3.Burmistrz Miast Marek Mrozowski 8.Magdalena Piekoszewska
4.Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek 9.Prezes ZBK Krzysztof Malczewski
5.Radny Janusz Gątkiewicz

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Interpelacje i zapytania radnych

       Radny Mirosław Kędzierski moja interpelacja dot. ul Betonowej na Piaskach, chodzi o   
       gruz leżący tam od dłuższego czasu spośród tego gruzu wychodzą szczury, które dają     
       mieszkańcom odczuć swe znaki. Ulica dziurawa jak sito niemożliwa droga do przejazdu

       Radna Grażyna Strączek podziękowanie dla prezesa ZBK Krzysztofa Malczewskiego
       byłam u Pani Budnej w domu rzeczywiście widziałam w jakich warunkach mieszka ta 
       Pani obawiam się że następnej zimy w takich warunkach nie wytrzyma to mieszkanie na 
       dzień dzisiejszy nie nadaje się do życia bardzo proszę przekazania niewielkiego choćby 
       pokoju z kuchnią Pani Budnej ale nie 14m. Proszę Panie dyrektorze zrobić naprawdę 
       wszystko
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       Radna Danuta Walczak prośba o konieczne poprawienie nawierzchni drogi 
       ul Skłodowskiej po zimie zwiększyła się ilość dziur samochody nie mogą przejeżdżać
       ludzie przeklinają wygrażają taki stan rzeczy nie może istnieć. Jak wygląda na obecna 
       chwilę plan remontu ul. Staszica, kiedy ruszą tam normalnym trybem pracę

       Radna Zofia Bazańska prośba o naprawienie poprawienie nawierzchni drogi 
       ul. Skłodowskiej. Druga sprawa też dot. drogi ale na ul. Legionów mieszkańcy żalą się na 
       źle osadzone studzienki ściekowe, po przejechaniu ciężkiego sprzętu (autobusów)  
       pojawiają się drgania które przenoszone są na ściany budynków powodują one pęknięcia 
       na ścianach domów. Wiem, że jest to droga powiatowa dlatego prosiłabym o przekazanie 
       mojej i Interpelacji do Rogoźnika i uzyskanie odpowiedzi na piśmie ponieważ chciałbym 
       ją przedstawić mieszkańcom. Przy ul. Dehnelów na moście jest połamana barierka     
       mieszkańcy prosili o wycięcie i usunięcie tej barierki ponieważ stwarza zagrożenie

       Radny Ireneusz Gawroński obszary ul. Francuskiej są zniszczone chodniki zarówno po 
       prawej jak i po lewej stronie ul. Francuskiej po lewej stronie od kościoła po prawej stronie
       chodniczki siadły najgorsze jest ogrodzenie ogródków działkowych z tych dawnych 
       budynkach dozoru one są zupełnie rozwalone zdewastowane i coś trzeba z tym zrobić
       albo zlikwidować te ogrodzenie jeżeli ci ludzie nie użytkują tych ogródków. 
       Na ul. Sikorskiego kierowcy muszą ścinać chodnik samochody tych firm co mają gaz  
       parkują po drugiej stronie zniszczyły cały chodnik. Wejście na stadion skrzywiona brama
       walące się zadaszenie tarasu restauracji okna na stadionie CKS firanki czy one są  
       brudne i je trzeba wyprać czy mają taki odcień. Vis a Vis ul. Mickiewicza 8 jest tam  
       fragment terenu jakieś  600m zalesionego krzakami spotyka się tam młodzież, która nie 
       uczęszcza do szkoły – te krzaki trzeba  wyciąć. Pytanie do Pana Burmistrza czy Erg i    
       Józefów(Cerkolor) mają zaległości podatkowe. Powstają dzikie wysypiska ile tych dzikich
       wysypisk jest obecnie. Uporządkowanie boiska na Julianie (nie za ciekawie to wygląda)   
       jeżeli byłby jakiś fundusz a może niewielki nakład to może udało by się to boisko     
       uporządkować. Muzeum Czeladzkie powinno ściągnąć pamiątki po Józefowie Tablica 
       mosiężna na budynku informująca o nadanie imienia Fabryce Józefów mam nadziej, że 
       ta tablica gdzieś w archiwum jest i dobrze było by ją odzyskać. Czy będzie parking dla 
       tirów. Co jest z lokalnym funduszem poręczeń kredytowych czy on dalej funkcjonuję 
       Na ul. Francuskiej idąc w kierunku centrum gałęzie zwisają za nisko i należało by je   
       przyciąć. Trzeba ułożyć nowe chodniki przed samym wejściem do przedszkola nr 5 i   
       przed brama podobno przecieka dach

       Radny Janusz Gątkiewicz podziękowanie za naprawienie studzienki na ul.Trznadla   
      chciałbym przypomnieć o tej studzience na Ul. Słowiańskiej wyrwany asfalt przy  
      studzience jak się zjeżdża od ul. Mysłowickiej. Pytanie do Pana Burmistrza chodzi o 
      służebność drogową na ul. Zwycięstwa 8,9,10,12 najemcy chcą się przekształcić w 
      odrębną własność i jest problem z załatwieniem tej sprawy

       Radny Ireneusz Gawroński nic się nie dzieje z Piaskowskim Rynkiem( Parkingiem)   
       przy Biedronce. Stan techniczny jest skandaliczny albo zamkniemy to albo zaczniemy  
       coś robić (znaczy nie My ale właściciele tego terenu)  a jeśli nie to muszą jakieś 
       mandaty się posypać

           Radny Andrzej Świątek chodzi o droga, która łączy parafie Św. Wojciecha na
                    ul. 35-lecia z drogą publiczną jest pełno dziur na na tej drodze. Chciałbym żeby tam 
                    mógł podjechać autokar, karawan, żeby mogli podjechać ludzie starsi, którzy 

       przyjeżdżają do kościoła samochodami, żeby mogli dojść tam mieszkańcy osiedla.
                    co się stało z kostką granitową i czy była taka rzeczywiście potrzeba. Czy chodnik
                   jak się idzie od ul. Staszica w kierunku kościoła czy on zostanie przebudowany 
              rozebrany i ponownie użytkowany. Jakie są zasady korzystania z Pańskiego samochodu
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       służbowego czy Pan z niego korzysta czy mogą korzystać osoby powołane przez 
       Pana. Pan Przewodniczący RM świadomie omija przepisy dot. spółdzielni         
       mieszkaniowej mieszkańcy są zbulwersowani Pana postawa moralną i Pańska 

                    postawą osoby publicznej. Pan przewodniczący angażuje również pracowników UM.

  
                      Radny Marian Kita zwróciła się do mnie mieszkanka która pisała do dyrekcji 

       Komunikacji Tramwajów w Będzinie sprawa dot. końcowego przystanku w Czeladzi.   
       Trudno wsiąść i wysiąść z tramwaju problemy mają dzieci ludzie starsi niepełnosprawni. 
       Odpowiedź z Tramwajów Śląskich jest następująca. Spółka Tramwaje Śląskie nie 
       posiada prawa do gruntu na którym jest usytuowany  przystanek więc nie jest             
       właściwym adresatem pisma. Zwróciła się do mnie osoba który ma 4 letni komputer 
       kupiła sobie nowy i chce podarować dla jakiegoś biednego dziecka, które jest    
       fascynatem informatyki. Kwestia wjazdu wyjazdu dla wózków z Parku Jordanowskiego   
       jak również dla osób niepełnosprawnych między ulicami a wejściem na chodniki tzn tam 
       gdzie jest przejście dla pieszych a żeby ten chodnik został obniżony, żeby na wózkach 
       nie pełnosprawni jak i matki z dzieckiem mogły tam wjeżdżać zjeżdżać. Chciałem   
       zapytać Państw jakie są w tym zakresie możliwości. Kibice mieszkańcy zwrócili się do 
       mnie z pytaniem czy powstanie w tym roku trzecioligowa koszykówka w budżecie było 
       zagwarantowane na ta drużynę zarezerwowane 40.000 zł. Czy te pieniądze weszły do 
       klubu czy będzie drużyna. Czy Pan Terefienko będąc trenerem drugoligowej drużyny       
       tenisa stołowego posiada kwalifikacje.

Dyskusja na temat funkcjonowania Szpitala 

Odpowiedzi udzielają Wice Starosta Mariusz Kozłowski i dyr. Szpitala Jacek Kołacz

Dyskusja

         1 Radny Marian Kita
         2 Wice Starosta Mariusz Kozłowski
         3 Radny Marek Rajca
         4 Radna Zofia Bazańska
         5 dyr. Szpitala Jacek Kołacz
         6 Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Święch
         7 Radny Janusz Gątkiewicz
         8 Radny Andrzej Świątek
         9 Radna Danuta Walczak – (przekazanie szkół pod zarząd miasta)

                     10 Burmistrz Miasta Marek Mrozowski
                     11 Radna Teresa Kosmala
              

C D Interpelacji 

                    Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Święch Akcja czyste miasto czy jesteśmy
                    przygotowani na to żeby w terminach oznaczonych z ulic wyznaczonych te zbędne 
                    rzeczy  zostały usunięte wiemy, że jest pewna grupa osób chodzących szperających 
           rozwalających  te  przygotowane materiały  prośba żeby tego harmonogramu się  ściśle 

         trzymać           
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       Radna Teresa Kosmala moja interpelacja dot. Pani Budnej a konkretnie mieszkania
       dla niej. Czy są już zajęte te dwa mieszkania po 24m na ul. Szpitalnej.

                    Ciężki sprzęt, który dojeżdża do odnowy osiedla wielorodzinnego rozjeżdża tę ulice
       że w tym momencie ul. Staropogońska jest nieprzejezdna. Czyj jest kawałek drogi
       dojazdowej do dwóch budynków które są zbudowane na gruntach które, nabyliśmy

                    w przetargu przy ul. Staropogońskiej bo tam też jest droga rozjechana ona jest droga 
       polną właściciele mają sami sobie robić drogę czy jest to droga publiczna. Problem          
       bezrobocia pracowników OKFENSU. Ze strony internetowej naszej czeladzkiej 
       powzięłam informację, że istnieje szansa na zatrudnienie pracowników z OKFENSU

                    w jednostkach organizacyjnych takich jak MZGK, ZBK, czy są takie możliwości. 
       W jaki sposób ZBK ograniczył zatrudnienie. Ostatnie pytanie dot. działki nr 2 13/2

                    jakie wymiary ma ta działka, która została wycofana z przetargu. 
       Czemu przedstawiciele TBS nie byli na komisji Rozwoju

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Zapytania mieszkańców

       mieszkaniec inż. Kozłowski  chciałbym aby Pec ujął w swoim planie inwestycyjnym 
       zagadnienie połączenia magistralnych sieci ul. Szpitalna i Osiedla Słonecznego. 
       Proszę o działanie Państwo Radnych żeby się za angażowali w tą sprawę.  
       Dokumentacja jest w UM nie używana bo leży w szafie a dokumentacja nie używana 
       nazywa się pułkownikiem bo leży na półce. Jak będzie wyglądała realizacja, chciałbym 
       zwrócić uwagę że ta realizacja była rozłożona na 2 l lata. Dlaczego przecież tu będą  
       bardzo duże roboty organizacyjne typu prace geodetów prace prawników przecież to   
       przejdzie przez wiele działek prywatnych i to trzeba załatwić. Ta kwota na ten pierwszy 
       rzut będzie nie duża, może by się jeszcze dało na ten rok wprowadzić inwestycję do         
       planu inwestycyjnego Pecu. Ja mam wątpliwości jeszcze czy jest dokumentacja Pan 
       powiedział , że była dokumentacja i straciła ważność. Ważność to traci pozwolenie na  
       budowę po 2 latach. Druga sprawa, którą bym chciałbym poruszyć to jest sprawa  
       wzrostu nieustannego wzrostu kosztów opłat czynszowych za mieszkanie podległe UM. 
       Ja sobie zrobiłem taką wypiskę i z niej wynika, że ta kwota urosła w ciągu 5lat 
       wyliczyłem 208%.mam tu ze Stycznia 2004 i z Lutego 2009 cena jednostkowa wzrosła  
       z 3.08zł do 6.41 zł z tego wynika 208% ja nie wiem skąd się biorą takie koszty. Bardzo 
       proszę przepatrzenie tych kosztów. Chciałem zwrócić uwagę na czym się oszczędza, 
       oszczędza się np. na utrzymaniu zieleni przed moim domem trawa była po same   
       pachy upominałem się od kilku lat o usunięcie takich chwastów, które są podobne do 
       rabarbaru ale większe. Jak kosza tą trawą to zostawiają  to bo żyłką nie da się 
       przeciąć tego ja interweniuję bo nikt nie sprawdza jak robią to koszenie. To jest 
       przykład oszczędzania na tym czego nie powinno być. Gdzie się wydaje niepotrzebnie 
       pieniądze otóż wykonuje się nową instalacje elektryczną mieszkania ja się teraz       
       dowiedziałem od sąsiadki dlaczego otóż sąsiadka mi powiedział, że Bruksela 
       nakazała, że jak się mieszkanie zwolni bo się ktoś wyprowadza to należy wykonać  
       nowa instalację elektryczna, Boże ty mój głupszej rzeczy nie słyszałem już dawno.  
       Natomiast ja z uprawnieniami budowlanymi mówię że nie ma  i nie było nigdy takich 
       zarządzeń. Podejrzewam, że się podwiesza pod administracje ZBK utrzymanie TBS 
       dlaczego bo mam teraz zgłaszać jak żarówki się przepalą do TBS. TBS przyjeżdża 
       samochodem, żeby wiszące sople ściągnąć, rany boskie. Sprzątaczka mogła by to   
       machnąć miotłą z daszku. Proszę Państwa ja tam mieszkam i ja za to będę płacił za to,  
       że TBS wydziela się część administracyjnej roboty, żeby go utrzymać ja się na to nie  
       zgadzam.
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                    mieszkaniec Guzak Stanisław na planie czytając Kroniki Zagłębiowskie tam pisało 
       że ludzie z Pogoni Staropogońską jeździli do Czeladzi o kościoła. Na planie Czeladzi
       jest oznaczony ten odcinek ho ho do Parku Prochowni a dalej niema nic. Dokąd ten 
       stary odcinek Staropogońskiej sięga. Czy ktoś z  UM. Był tam zobaczyć jak        
       to wygląda

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

przesunięcie pkt w porządku dot Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian Statutu 
Komunikacyjnego Związku Komunalnego Górnośląskiego Okręgu Przemysłowego w Katowicach.

Głosowanie za zmianą przesunięciem pkt w porządku obrad

GŁOSOWANIE

      14    głos za
        0     głosów  przeciw
       0     głosów wstrzymujących się

nieobecni w czasie głosowania

Krzysztof Francikowski
Marian Kita

      Teresa Kosmala
Jolanta Moćko
Marcin Musiał 
Danuta Walczak

wyjaśnień i komentarza udziela Grzegorz Bytkowski zastępca przewodniczącego zarządu KZK GOP

Dyskusja

1. Radny Andrzej Świątek
2. Burmistrz Miasta Marek Mrozowski
3. Radna Teresa Kosmala
4. Radny Ireneusz Gawroński - ( wniosek o zamknięcie dyskusji )

GŁOSOWANIE  o zamknięcie dyskusji 

  14    głos za
           3    głosów  przeciw
          0    głosów wstrzymujących się
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nieobecni w czasie głosowania

 Krzysztof Francikowski
 Janusz Gątkiewicz

Głosowanie o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian statutu Komunikacyjnego Związku 
Komunalnego GOP w Katowicach

GŁOSOWANIE

  14    głos za
           3    głosów  przeciw
          0    głosów wstrzymujących się

Dot. pkt.8 – porządku obrad Sesji

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.

                    odpowiedzi udziela Dyr. MZGK Robert Szczupider Pan Radny Kędzierski poruszył 
       sprawę nawierzchni ul. Betonowej Ja chciałbym się ustosunkować do tych wszystkich  
       problemów dot. nawierzchni dziurawych dróg na terenie miasta które nas dotyczą   
       odpowiedź jest wspólna w nich. Przystępujemy do tego, jak widzicie państwo warunki są  
       nie sprzyjające staraliśmy się zabezpieczyć nasze miejskie drogi za, które odpowiadamy 
       i tam gdzie wymagało to bezwzględnej interwencji staraliśmy się te czasowe uzupełnienia 
       robić. Natomiast nie mówimy o uzupełnieniach ubytków nawierzchni docelowych dlatego 
       że warunki są nie sprzyjające. Wydatkowanie środków na asfalt w tych warunkach 
       lepienie tych dziur wydaje się nam, że mija się z celem. Po prostu będą to wyrzucone 
       pieniądze, natomiast jesteśmy przygotowani do tego tylko warunki pogodowe i     
       temperaturowe pozwolą przystępujemy do usuwania wszystkich tych ubytków. Jeśli 
       chodzi o drogi Powiatowe sami Państwo zaoferowaliście, że one zostały uzupełnione jest 
       decyzja autonomiczna Powiatowego zarządu dróg zdecydowano się na takie   
       rozwiązanie, że mimo wszystko z łopaty te ubytki pouzupełniać ale myślę, że jest to 
       kwestia czasu bo warunki , też nie były sprzyjające. Ul. Legionów studzienki ściekowe 
       wystąpimy do Powiatowego zarządu dróg oto, żeby zajęli się tym tematem. Most na  
       Dehnelów wycięcie barierki tak wiemy o tym i rzeczywiście zostanie usunięta.   
       Ogrodzenie ogródków działkowych przy ul. Francuskiej, aktualnie opracowywany projekt  
       na skwer przy Trafiku obejmuję również tą część ul. Francuskiej praktycznie, aż do   
       ogrodzenia kościoła i zgodnie z założeniami cały ten teren, który jest własnością gminy 
       ma być podzielony na dwie części. Część ul. Francuskiej wzdłuż chodnika i przyszłej 
       ścieżki rowerowej ten teren będzie terenem zielonym oddzielonym zielenią izolacyjną od 
       pozostałej części terenu gminnego, który w założeniach ma być przeznaczony pod   
       dzierżawę dla mieszkańców tych właśnie budynków. Ul. Sikorskiego parkowanie po 
       drugiej stronie zwrócimy się do Powiatowego Zarządu Dróg jako że on jest zarządcą  tej 
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       drogi ale także do firmy TERENBUD która jak Pan twierdzi, że samochody parkuje na 
       tymże chodniku. Mickiewicza 8 – krzaki sprawdzimy czy to jest teren jeśli nasz to się 
       tym zajmiemy. Uporządkowanie boiska na Julianie teren gminny środków na ten cel też  
       nie mamy nie wiem w jakim zakresie jak Pan sobie wyobraża porządkowanie tego terenu. 
       Inwestycja przedszkole 10 chodnik zamierzamy przyłożyć ten chodnik dookoła. Parking 
       przy Biedronce na Piaskach  to nie jest nasz teren Państwo doskonale wiecie ze została 
       opracowana dokumentacja na ten parking i właściciel zamierza wybudować nowy parking 
       o odpowiednich parametrach. Dziury na 35 lecia droga do kościoła spotkaliśmy się 
       z proboszczem tej parafii ustaliliśmy zasady działania przedstawiliśmy plany inwestycyjne 
       w stosunku do obwodnicy które są, ksiądz przystał na to żeby tymczasowo drogę   
       uzupełnić na tym na razie sprawa się kończy do czasu realizacji inwestycji która powinna 
       załatwić sprawę dojazdu i dojścia bezpośredniego. Rynek i stara kostka, kostkę tę 
       zostawiamy na uzupełnienia ponieważ kostki jest dość dużo przy rynku więc za jakiś czas 
       będzie potrzebna żeby uzupełniać braki chcemy ją też wykorzystać na inne inwestycję.  
       Ul. Staropogońska wystąpiliśmy do firmy Skorpion do wszystkich zainteresowanych do 
       firmy wiodącej w zakresie inwestycji przy ul. Staropogońskiej kopia była też kierowana do 
       Rady Miasta. Zwróciliśmy się o przywrócenie przejezdności drogi to do wykonawcy   
       należy co ma zrobić aby ta droga był przejezdna.

        odpowiedzi udziela Dyr. MOSIR Henryk Michalski brama boczna wjazdowa od strony 
       rzeki to brama stalowa i ciągle złomiarze próbują wyrywać jest zabezpieczona na dzień   
       dzisiejszy  jest wyprostowana i niema żadnego problemu z ta bramą. Jeśli chodzi o taras 
       to jest w gestii dzierżawcy myśmy ten teren zagrodzili jeśli chodzi o wykonanie elewacji 
       dzierżawca zobowiązał się do 20 kwietnia ma to wykonać  

       odpowiedzi udziela Prezes ZBK Krzysztof Malczewski Państwa uwagi, które dot. dróg 
       powiatowych również zapisałem i jutro przekaże je dyr. Powiatowego Zarządowi Dróg. 
       Przeciekający dach w przedszkolu w przerwie dzwoniłem do zakładu brygada została 
       tam już wysłana myślę że w przeciągu dwóch dni ten przeciek zostanie zlikwidowany. 
       Sprawa Pni Budnej 29 Stycznia Komisja Mieszkaniowa zakwalifikowała do najmu  
       mieszkania od tej pory Pani Mirosława otrzymała od Nas z dniem 1 lutego propozycję 
       mieszkania przy ul. Szpitalnej 5 jak wiecie Państwo odmówiła z związku z tym aby   
       spełnić jej oczekiwania każde mieszkanie,które się pojawi będzie jej zaproponowane. 
       Jeżeli chodzi o te dwa mieszkania o które Pani Radna Kosmala pytała w tej chwili są już 
       dwie osoby dwie samotne panie, które kwalifikują się do najmu tych mieszkań.   
       Przyjrzymy się pracy ALBY bo prace koszenia i sprzątania ona wykonuje. Chciałbym 
       powiedzieć, że tu nie ma konfliktu interesów między ZBK a TBS i TBS nie podwiesza się 
       pod ZBK.

 

       Ad Vocem mieszkaniec inż. Kozłowski cena jednostkowa za metr rośnie w tempie 
       ekspresowym i przykład rozrzutności – wykonywanie nowych instalacji 

       odpowiedzi udziela Prezes ZBK Krzysztof Malczewski Pan nie ma tutaj racji przepisy 
       są nie ubłagalne jeśli jest taka sytuacja, że np. obejmujemy takie mieszkanie, które ma 
       plan instalacji elektrycznej no niestety Enion nam nie podpisze umowy z taką stara   
       instalacją i przychodzi za każdym razem inspektor nadzoru budowlanego z     
       uprawnieniami elektrycznymi i wydaje dyspozycje do wymiany instalacji elektrycznej.

       odpowiedzi udziela Prezes ZIK Jerzy Górniak jeśli chodzi o studzienkę na  
       Słowiańskiej to wymaga to troszkę czasu bo musimy się wpiąć z Jaśminowej i chcemy to 
       razem wszystko zrobić. Ul. Staszica materiał jest zakupiony jeśli chodzi o zakres wodny, 
       w następnym miesiącu rozpoczynamy nowelizację do końca zasilania w wodę 
       realizujemy w tej chwili wniosek kredytowy 
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       Ad Vocem Radna Danuta Walczak czyli na razie o kanalizacji nie ma mowy

       odpowiedzi udziela Prezes ZIK Jerzy Górniak o całym zadaniu bo jest to droga    
       krajowa wymaga to podwójnych zamknięć dróg. Kanalizacja biegnie w pasie pobocza ale 
       jest to pas drogi wymaga to uzgodnień i opłat

        odpowiedzi udziela Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek zaległości Cerkolor
                    Erg nie ma zaległości jeżeli chodzi o Cerkolor na dzień dzisiejszy te zaległości wyszły  

       375.721 zł dotyczą one jest to zaległości koniec czyli grudzień 2007 r cały 2008 r i cały  
       pierwszy kwartał 2009r. To są bez odsetek bo wiadomo, że one się zmieniają.

       odpowiedzi udziela kierownik wydziału rozwoju miasta Zofia Gajdzik owszem    
       instytucja taka istnieje przy Agencji Rozwoju Lokalnego w Sosnowcu w dalszym ciągu i 
       mam informację że w 2007 r trzech przedsiębiorców z Czeladzi korzystało z tego   
       poręczenia. W roku 2008 nie było wniosków z Czeladzi  ale fundusz istnieje i można z 
       niego korzystać informację przedsiębiorcy mają. Sprawa dotycząca przystanku   
       tramwajowego. Sprawdzaliśmy to teren należy do Skarbu Państwa jakby Pan Radny 
       udostępnił nam kopię tych pism to byśmy przesłali sprawę dalej bo temat u nas jak gdyby 
       nie zaistniał. 

      odpowiedzi udziela Burmistrz Miasta Marek Mrozowski odnośnie przejęcia szkół 
      spotkałem się z Panem Starostą wyjaśniliśmy sobie wszelkie wątpliwości w przyszłym 
      tygodniu mamy przygotować nową wersję umowy, którą mam nadzieje, że tym razem 
      zarząd dość szybko rozważy. Jeśli chodzi o spółdzielnię Saturn spotkałem się z Panem 
      prezesem bodaj że w Styczniu i omówiliśmy sobie trzy sprawy. Pan prezes miał dać 
      odpowiedź na trzy pytania ale zemną się nie skontaktował. Natomiast zdążył się   
      skontaktować z panem przewodniczącym i z panem wice przewodniczącym więc ja   
      czekam bo miał dać odpowiedź również tam była potrzebna uchwała zarządu spółdzielni. 
      Samochodem służbowym dysponują dyr. jednostek budżetowych w przypadku UM.     
      dysponuję Ja lub szef Straży Miejskiej. Odnośnie zwolnień i obietnic pracy tu nastąpiło 
      jakieś przekłamanie jakiś skrót myślowy nastąpił, otóż w czasie spotkania z pracownikami 
      Okfensu pracownicy chcieli uzyskać taką deklarację ze strony miasta. Powiedziałem, że 
      mogą liczyć na to, że zwiększymy zatrudnienie o kilka etatów i powiedziałem sześć osiem. 
      Przewodniczący związku zawodowego z Okfensu stwierdził, że jedna z firm 

                   Koncernu Saint Gobain przenosi swoją produkcję ze Strzemieszyc do Czeladzi.   
      Zaproponowaliśmy, że nawiążemy kontrakt, że część pracowników którzy pracowali przy 
      produkcji szyb zostali przejęci na zasadzie propozycji i kontraktu. Pan Kozłowski pytał o 
      spinkę sieci CO, rzeczywiście kiedyś w planie inwestycyjnym w budżecie miasta było 
      zarezerwowane 7.000 000 zł na budowę tejże spinki. Natomiast wiązało się to wówczas z 
      spodziewanym przejęciem sieci ciepłowniczej po przekształcanym wówczas    
      przedsiębiorstwie Energetyki Cieplnej. Ostatecznie w roku 1998 możliwość komunalizacji 
      majątków stała się niemożliwa w związku z tym zarząd Rada Miejska skreśliła to z planu 
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      inwestycyjnego skreśliła 7 000 000 zł i przeznaczył ją na inne cele. Z kolei      
      przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej wykonało projekt budowy tej spinki ale odstąpiło 
      od jego realizacji w roku 2004 wówczas dokumentację wykupiła Elektrociepłownia Będzin 
      i sama złożyła wniosek o pozwolenie na budowę. Następnie przystąpiła do całej 
      procedury związanej z realizacją zadania i to ostatni sygnał na ten temat jest.    
      Elektrociepłownia Będzin nie umie się porozumieć z przedsiębiorstwem Energetyki   
      Cieplnej w sprawie sprzedaży ciepła przez ten ciepłociąg w związku z tym inwestycja nie 
      ma uzasadnienia ekonomicznego. Do póki takiego porozumienia między tymi     
      podmiotami nie będzie no to trudno się spodziewać żeby to zadanie było zrealizowane. 
      Tablica Józefa Rożka z tego co Ja wiem na początku pierwszej kadencji te tablice zostały 
      zdjęte ale co się z tymi tablicami stało próbowałem dociekać możemy się jeszcze zwrócić 
      do Cerkoloru czy tam znajduje się ta tablica natomiast z tego co ja wiem takie 
      poszukiwania trwały innych tablic i nie przyniosły efektów nie znalazły się. Odnośnie tirów 
      rzeczywiście kiedyś był taki projekt też to był gdzieś 1997 1998. Był taki projekt budowy 
      punktu obsługi pasażerów. To jest w rejonie dzisiejszej stacji Shell zostało wydane   
      pozwolenie na budowę na realizacje takiego zadania natomiast z tego zadania wykonano 
      tylko i wyłącznie stację benzynowa która już nie istnieje. Ponieważ teren wykupił Shell nie 
      cały ale tam była część działek miejskich i działki prywatne, te działki prywatne na, których 
      stała była zrealizowana stacja benzynowa zostały sprzedane Shellowi. Shell wyburzył to 
      co tam było zbudowane i wybudował nową stację benzynową, która istnieje do dzisiaj. 
      Natomiast w międzyczasie Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad zmieniła zdanie i my 
      niedawno nawet interweniowaliśmy w tej sprawie dzisiaj nie ma takiej możliwości żeby 
      wrócić do tego zadania. nie ma na to zgody

      Radny Mirosław Kędzierski – ja nie otrzymałem odpowiedzi na swoją interpelacje 

      odpowiedzi udziela Dyr. MZGK Robert Szczupider – ten temat był już parokrotnie 
      omawiany wystąpiliśmy do SRK o uporządkowanie tego terenu, nieruchomości   
      wystosowały również pismo informujące o bezpodstawnym zajęciu terenu i o  
      ewentualnych opłatach. Odbyło się spotkanie, Pan dyr. Kulisz i Pan dyr. Naczelny SRK 
      również w tym uczestniczył umówiliśmy się że sprawdzą spróbują ponownie ponaglić 
      firmę, która na ich zlecenie wykonywała demontaż tego muru jak również istniejącej       
      roślinności tych wszystkich samosiejek które tam na wrastały w te komórki w te garaże. 
      Powiem tak nie dalej jak dwa dni temu zadzwoniłem do Pana Kulisza twierdzi, że ma 
      informację, że firma która to robiła uporządkowała teren ja z kolei obiecałem że sprawdzę 
      czy faktycznie otóż nie uporządkowali tego do końca. Mam nawet przy sobie płytkę gdzie 
      nagraliśmy ponownie zdjęcia z tego terenu i zamierzam jutro wysłać pocztą do dyr.   
      Kulisza z prośba o interwencję bo temat nie został załatwiony natomiast z rozmowy z 
      którą z nim prowadziłem zobowiązują się do tego że zlecą opracowanie dokumentacji na 
      likwidację i prawdopodobnie odtworzenie części tego muru oporowego. Odtworzenie tej 
      części wysokiej czyli to od strony placu składowego manewrowego natomiast to co jest 
      równoległe do ul. Nowopogóńskiej na tym odcinku zamierzają tą skarpę inaczej   
      ukształtować. Po to, żeby zlikwidować to co pozostało po tym murze oporowym 
      a uformować ją na tyle płasko, żeby nie zagrażała bezpieczeństwu i żeby była do   
      pokonania, wykonując również tam dwa biegi schodów dla komunikacji pieszej 

DYSKUSJA 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Burmistrz Miasta Marek Mrozowski
3. Radna Jolanta Moćko – zgłasza wniosek o zamknięcie
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      Radna Teresa Kosmala na jakim etapie jest sprawa uchylenia decyzji w sprawie  
      sprzedaży działki 13/2. 

      Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb 
      kolegium odwoławcze w Katowicach z dniem 17 marca orzekło o unieważnieniu decyzji 
      wydanej 12 września 2006 r z uwagi na to podział ten był niezgodny z zapisami
      planu zagospodarowania przestrzennego a dotyczyło to powierzchni działek. Gdyż
      działka została podzielona na działki mniejsze niż dopuszczał zapis w planie czyli mniej
      niż 500 m. Podział dotyczył tylko powierzchni to nie miało nic wspólnego z szerokością  
      działki

DYSKUSJA 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

Dot. pkt.9 – porządku obrad Sesji

TBS, ZBK – stopień realizacji zadań inwestycyjnych oraz remontów za 2008 r. oraz plan na 2009 r .  
Analiza wykonania budżetu za 2008 r.

opinia Komisji Finansowo - budżetowej odpowiedzi udziela  Radna Grażyna Strączek

DYSKUSJA 

TBS w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Radny Andrzej Świątek
3. Radna Teresa Kosmala
4. Prezes TBS Wiesław Krzysiek
5. Burmistrz Miasta Marek Mrozowski

DYSKUSJA 

ZBK w dyskusji udział wzięli

opinia Komisji Finansowo - budżetowej odpowiedzi udziela  Radna Grażyna Strączek

                   
1.  Radny Janusz Gątkiewicz
2.  Radny Andrzej Świątek
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            Dot. pkt.10 – porządku obrad Sesji

Omówienie informacji o przygotowaniu do realizacji zadań ze środków unijnych w rozbiciu 
na poszczególne programy na lata 2009 – 2013.

omawia Z-ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Małgorzata Skiba

opinia Komisji Finansowo - budżetowej odpowiedzi udziela  Radna Grażyna Strączek

1. Radny Andrzej Światek – wniosek formalny o zmianę porządku obrad aby rozpatrzyć
sprawę uchwały o zmianie regulaminu w sprawie wywozu nieczystości

GŁOSOWANIE  

    9 głosów za
     0 głosy przeciw
     8 głosów wstrzymujących się

   wniosek nie przeszedł

Dot. pkt.11 – porządku obrad Sesji

Plany inwestycyjne w mieście z zakresu edukacji, kultury i sportu  na lata 2009-2011.

omawia Z-ca kierownika wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej Małgorzata Skiba

DYSKUSJA 

opinia Komisji Finansowo - budżetowej odpowiedzi udziela  Radna Grażyna Strączek

opinia Komisji Oświaty – odpowiedzi udziela Z-ca przewodniczącego Komisji Oświaty Andrzej Mentel
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1. Radny Krzysztof Francikowski
2. Radny Andrzej Świątek
3. Radna Teresa Kosmala
4. Burmistrz Miasta Marek Mrozowski

Dot. pkt.12 – porządku obrad Sesji
Podjęcie uchwał w sprawie:

1. dot. wysokości i zasad wypłaty ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży  
Pożarnej.

odpowiedzi udziela Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek

DYSKUSJA

1. Radny Andrzej Świątek
2. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek 
3. Radna Hanna Szotowska
4. Radny Krzysztof Francikowski

GŁOSOWANIE  

  19 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

       
Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  wysokości  i  zasad  wypłaty  ekwiwalentu  
pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej została podjęta przez Radę Miejską

2. dot. zmian w budżecie miasta na 2009 rok

odpowiedzi udziela Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek

opinia Komisji Finansowo - budżetowej odpowiedzi udziela  Radna Grażyna Strączek
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GŁOSOWANIE  IMIENNE

  19 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok została  
podjęta przez Radę Miejską

3. dot. przyznania Nagród Miasta Czeladź

Radna Jolanta Moćko odczytuję protokół zespołu w sprawie przyznania Nagród Miasta Czeladź

DYSKUSJA 

1. Radna Hanna Szotowska
2. Radny Andrzej Świątek
3. Radna Teresa Kosmala

GŁOSOWANIE  

przyznanie nagrody dla Katarzyny Chudzik

  17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

GŁOSOWANIE  

przyznanie nagrody dla Czeladzkiej Górniczej Orkiestry Dętej

18 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

GŁOSOWANIE  

przyznanie nagrody dla Janusza Gątkiewicza

12 głosów za
     2 głosy przeciw
     2 głosów wstrzymujących się

  1 osoba nie głosowała
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GŁOSOWANIE  PROJEKTU UCHWAŁY CAŁOŚCIOWEJ

  17 głosów za
     0 głosy przeciw
     1 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyznania Nagród Miasta Czeladź została  
podjęta przez Radę Miejską

4. dot.   nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź  

Radna Jolanta Moćko odczytuję protokół zespołu w sprawie przyznania Nagród Miasta Czeladź
dla Michała Szczujko Burmistrza Miasta Żydaczowa na Ukrainie

GŁOSOWANIE  

15 głosów za
     0 głosy przeciw
     2 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  nadania  tytułu  Honorowego  Obywatela 
Miasta Czeladź została podjęta przez Radę Miejską

5. dot.   rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Milewskiej na niewłaściwą działalność Miejskiego   
Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi.

DYSKUSJA

1. dyr. MPOSU Teresa Banaś
2. Radna Teresa Kosmala
3. Radny Krzysztof Francikowski
4. Radny Janusz Gątkiewicz

GŁOSOWANIE  
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15 głosów za
     0 głosy przeciw
     3 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Milewskiej  
na niewłaściwą działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi została podjęta przez 
Radę Miejską

6. dot.   zmiany uchwały Nr LXXI/1053/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 czerwca 2006 r.   
w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Czeladź z 
późniejszymi zmianami wprowadzonymi uchwałą Nr LXXIX/1168/2006 Rady Miejskiej w 
Czeladzi

DYSKUSJA

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik wydziału rozwoju miasta Zofia Gajdzik
3. Burmistrz Miasta Marek Mrozowski
4. Radny Janusz Gątkiewicz
5. Radny Krzysztof Francikowski - wniosek formalny o przejście do głosowania nad projektem

uchwały

GŁOSOWANIE  

15 głosów za
     0 głosy przeciw
     1 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że uchwała w sprawie  zmiany uchwały Nr LXXI/1053/2006 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 czerwca 2006 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku  
na terenie gminy Czeladź z późniejszymi  zmianami wprowadzonymi uchwałą Nr LXXIX/1168/2006 
Rady Miejskiej w Czeladzi została podjęta przez Radę Miejską
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7. dot.   podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa   
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi

DYSKUSJA

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Małgorzata Jastrząb

GŁOSOWANIE  

14 głosów za
     0 głosy przeciw
     4 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
w Czeladzi została podjęta przez Radę Miejską

8. dot.   zamiany prawa użytkowania wieczystego działki nr 63/44 k. m. 36 o pow. 534 m. kw.   
położonej przy ul. Dehnelów stanowiącej własność Skarbu Państwa będącej w użytkowaniu 
wieczystym spółki osobowej na działkę 64/2 k. m. 36 o pow. 753 m. kw. położoną przy ul.  
Dehnelów stanowiącej własność Gminy Czeladź

GŁOSOWANIE  

14 głosów za
     0 głosy przeciw
     3 głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zamiany prawa użytkowania wieczystego 
działki nr 63/44 k. m. 36 o pow. 534 m. kw. położonej przy ul. Dehnelów stanowiącej własność Skarbu 
Państwa będącej w użytkowaniu wieczystym spółki osobowej na działkę 64/2 k. m. 36 o pow. 753 m.  
kw. położoną przy ul. Dehnelów stanowiącej własność Gminy Czeladź
została podjęta przez Radę Miejską

9. dot.   przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 130/1 k. m. 24 o pow. 38 m. kw.   
położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 130/1 k. m. 24 o pow. 38 m. kw. położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi  została podjęta przez Radę 
Miejską

10. dot.   przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 38/2 k. m. 55 o pow. 48 m. kw.   
położonej przy ul. Prostej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 38/2 k. m. 55 o pow. 48 m. kw. położonej przy ul. Prostej w Czeladzi została podjęta przez Radę 
Miejską
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11. dot.   przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/2 k. m. 37 o pow. 286 m. kw.   
położonej w Parku „Grabek” w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 2/2 k. m. 37 o pow. 286 m. kw. położonej w Parku „Grabek” w Czeladzi została podjęta przez Radę 
Miejską

12. dot.   przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/2 k. m. 48 o pow. 295 m. kw.   
położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 39/2 k. m. 48 o pow. 295 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi została podjęta 
przez Radę Miejską

13. dot.   przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 39/2 k. m. 48 o pow. 326 m. kw.   
położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi
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GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 39/2 k. m. 48 o pow. 326 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi
została podjęta przez Radę Miejską

14. dot.   przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 29/5 k. m. 14 o pow. 866 m. kw. położonej   
przy ul. Przełajskiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 
29/5 k. m. 14 o pow. 866 m. kw. położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi została podjęta przez Radę 
Miejską

15. dot.   przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 35/1 k. m. 20 o pow. 41 m. kw. położonej przy   
ul. Staszica w Czeladzi
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GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki 
nr 35/1 k. m. 20 o pow. 41 m. kw. położonej przy ul. Staszica w Czeladzi została podjęta przez Radę 
Miejską

16. dot.   przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 66/2 k. m. 39 o pow. 18 m. kw.   
położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 66/2 k. m. 39 o pow. 18 m. kw. położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi została podjęta przez Radę 
Miejską

17. dot. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 66/2 k. m. 39 o pow. 15 m. kw. 
położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi
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GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 66/2 k. m. 39 o pow. 15 m. kw. położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi została podjęta przez Radę 
Miejską

18. dot. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 66/2 k. m. 39 o pow. 15 m. kw. 
położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 66/2 k. m. 39 o pow. 15 m. kw. położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi została podjęta przez Radę 
Miejską
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19.  dot.  przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  66/2  k.  m.  39  o  pow.  15  m.  kw.  
położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi

GŁOSOWANIE  

17 głosów za
     0 głosy przeciw
     0 głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki  
nr 66/2 k. m. 39 o pow. 15 m. kw. położonej przy ul. Węglowej w Czeladzi została podjęta przez Radę 
Miejską

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sprawy bieżące

Przewodniczący Rady Miejskiej – pismo kierowane do Rady Miejskiej kierowane przez zarząd
spółdzielni SATURN Pan Burmistrz wyjaśniał, że jest kwestia ustaleń roboczych między Burmistrzem 
a zarządem spółdzielni. Jest to pismo z 19.03.2009 które zarząd w i imieniu mieszkańców budynku 
przy Zwycięstwa 8, 10, 12 zwraca się z prośbą o ujęcie w porządku obrad na najbliższej sesji Rady  
Miejskiej, projektu uchwały w sprawie służebności drogowej na nieruchomości należącej do gminy 
Czeladź. Zobowiązuje się przypomnieć Pani Prezes o ustaleniach tak by te kwestię do wyjaśnienia 
udało się rozpatrzeć do kolejnego terminu Rady Miejskiej

Przewodniczący Rady Miejskiej - odczytuję pismo dyr. MZGK kierowane do stosownych adresatów w 
tym  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  Rogoźnik  dot.  zapadniętych  urządzeń  w  jezdni  przejść  dla 
pieszych 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  odczytuję  pismo  Pani  Marii  Balcerowicz-  Szkutnik  i  Pana  
Włodzimierza Szkutnik ul. Niwa 26 dot. korekty planu zagospodarowania 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytuję pismo Arnolda Sobczyka Golonsza Dolna 70
dot. referendum odnośnie zmiany nazwy województwa

Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytuję pismo  dot. kładki dla pieszych
nad drogą krajową 94 w Czeladzi 

Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytuję pismo dot. przywrócenia jezdni gruntowej 
na ul. Staropogońskiej w Czeladzi do stanu pierwotnego pismo skierowane do głównego inwestora 
PHU. JANTAR Gliwice.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  odczytuję  pismo  dot.  dostawy  energii  w  związku  otrzymanym 
pismem w dniu 26.02.2009 w sprawie zakończenia koncesji na dostawę energii elektrycznej 
do celów oświetlenia kompleksów garaży przy ul. Granicznej

Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytuję pismo Marszałka Województwa Śląskiego
i Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego Panów Bogusława Śmigielskiego 
i Michała Czarskiego dot. Roku Wojciecha Korfantego

Przewodniczący Rady Miejskiej  - dot. pisma z 25.02. 2009 kierowane do Burmistrza Miasta przez 
Starostę Lazara dot. przejęcia Zespołu Szkół nr 1na majątek gminy

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytuję pismo Stowarzyszenia Kupców Centrum w Czeladzi
dot. założenia spółki z. o. o  wspólnie z UM  Czeladź celem zrealizowania budowy hali targowej
przy ul. Miasta Obi i przy ul. Grodzieckiej

Przewodniczący Rady Miejskiej – rozważenie wniosku odnośnie terminu posiedzenia następnej sesji 
nie w ostatni Czwartek miesiąca czyli nie 30.04.2009 tylko o tydzień wcześniej
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Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLVIII Sesję Rady Miejskiej.

                

                  PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                 Sławomir Święch

              

                                                                                                                

Protokołował: Krystian Załęczny
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